
 
 

 

 

Schriftelijke vraag aan het college  
(Art. 33, Reglement van Orde)  
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    Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst 

 

Datum    26 maart 2022 

Indiener:  HulstPLUS  

   Onderwerp: energietoeslag  

Vragen  

1. Welke richtlijnen zijn der door het College opgesteld?  Worden inwoners geïnformeerd 
over de procedure van aanvragen? Zo ja, op welke manier? 

2. Is de gemeente Hulst al begonnen (zoals andere gemeenten in Nederland) met de 
uitkering van de energietoeslag aan de daarvoor in aanmerking komende inwoners; zo 
ja, vanaf wanneer; zo neen, waarom niet? 

3. Welk bedrag is, wordt, aan de daarvoor in aanmerking komende inwoners uitgekeerd? 
4. Welke normen worden gehanteerd voor de uitkering? 
5. Bent u met ons van mening dat deze maatregelen moeten gelden voor alle  

huishoudens met een inkomen van lager dan 130% van het minimum inkomen?          
6. Bent u met ons van mening dat de maatregel om de toeslag te verhogen naar 800 

euro moet beschouwd worden als een eerste stap, maar naar verwachting, nog 
absoluut onvoldoende toereikend is om de spiraal van stijgende kosten op te kunnen 
vangen ? 

 
Aanleiding voor de vragen.  
Door de Minister is in de week 11/2022 informatie verstrekt aan de gemeenten inzake het 
wetsvoorstel eenmalige energietoeslag. Huishoudens met een bijstandsuitkering waarvan de 
gegevens vanuit het lokale minimabeleid bekend zijn, ontvangen het voor heb geldende 
bedrag op hun rekening. Gemeenten hebben beleidsvrijheid gekregen om ook groepen uit te 
keren aan  andere groepen. De compensatiemaatregel is bedoeld voor huishoudens die niet 
meer dan 130% van de bijstandsnorm verdienen. 
 
Onze fraktie wenst zo spoedig mogelijk geïnformeerd te worden over de stand van zaken 
mbt de uitkering “energietoeslag” aan onze inwoners die daarvoor in aanmerking komen. 
 
 
Fraktie HulstPLUS 
Jos van Eck en Eugène Verstraeten 


